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Zápis č. 18 

ze zasedání zastupitelstva obce konaného dne 28. 7. 2022 v 19.30 hodin v zasedací místnosti Ob.Ú 

v Dolních Hořicích. 

 

Přítomno: 11 členů 

Omluveni: p. ………., p. ……….,, p. ……….,, p. ………., 

Jednání zahájil starosta p. Pavel Rothbauer, konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina členů 

zastupitelstva a zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

 

 K zápisu z minulého jednání nebylo připomínek. 

 

Zapisovatelem byl jmenován p. ……….,, ověřovateli zápisu byli navrženi p. ………., a pí ……….,. 

Ověřovatelé zápisu byli schváleni.  Pro:11  Proti: 0   Zdržel: 0 

 

Zastupitelstvo bylo seznámeno s programem jednání: 

1. Zahájení, 2. Zpráva o činnosti, 3. Žádosti, 4. Různé, 5. Závěr.  

 

Program byl schválen.  Pro:11  Proti: 0   Zdržel: 0 

 

 

2. Zpráva o činnosti 

Vážení přítomní, dovolte mi, abych Vás v krátkosti seznámil se zprávou o činnosti obce za 

poslední období. Obec se zabývala vyřizováním žádostí na posudky občanů naší obce pro potřeby 

policie ČR, soudů a soc. správy.  

Obec podala žádost na ÚP na vytvoření podmínek pro zaměstnání uchazečů o práci. Žádost 

byla kladně vyřízení a přidělili nám 2 pracovnice na 3 měsíce. Tyto byly zaměstnány na práce v lese. 

Vzhledem k vlhkému a teplému počasí byl velký nárůst trávy, což nám v jarních měsících sebralo 

hodně námahy při vyžínání lesních porostů. Po skončení vyžínání v lesích bylo překročeno k vyžívání 

trávy v jednotlivých částech obce, kde byla tráva také značně přerostlá. Začali jsme síct dětská hřiště a 

hřbitovy. Poté jsme se vraceli síct ostatní plochy v obci.  

Vzhled ke stáří a poruchovosti stávajících travních sekaček rada rozhodla zakoupit novou a 

silnější travní sekačku stejné řady – Etezii. Tuto sekačku jsme přivezli v pondělí. Její výkon je 

podstatně vyšší než stávající sekačky. Některé travní plochy byly jenom mulčovány, což nám také 

pomohlo k urychlení sečení. 

Za uplynulé období u obce proběhly 3 kontroly. A to kontrola na změnu územního plánu. 

Kontrola proběhla bez připomínek a závad. Další kontrola byla z finančního úřadu na dotaci na opravu 

hřbitovní zdi v Hartvíkově. Kontrola proběhla rovněž bez závad. Třetí kontrola byla ze Státního fondu 

podpory investic na sociální byty. Kontrole byly předloženy potřebné dokumenty a nyní se čeká za 

výsledek kontroly. 

Rada projednala nejvýhodnějšího dodavatele na opravu hospody v D. Hořicích. Bylo osloveno 

5 firem a nejvýhodnější nabídku podala firma Hora s.r.o. Tábor a cenou 2.980.550,- Kč bez DPH. 

Nejvyšší nabídka byla 3.262.770,- Kč bez DPH. Dále rada vyhodnotila nabídky na výstavbu pergoly 

před hospodou v D. Hořicích a nejvýhodnější nabídku podala firma Jan Jelínek – Oldřichov s cenou 

277.300,- Kč bez DPH. 

 V Chotčinách započaly práce na zateplení severní stany školy, rozjela se rekonstrukce rybníku 

v H. Hořicích. V rámci pozemkových úprav začala výstavba dvou malých rybníků v Mašovicích a 3 

tůní. Tyto práce financuje pozemkový úřad. Obec obdržela zpátky restaurovaný obraz Svaté Starosty, 

toto stálo 30.000,- Kč. Vzhledem ke špatnému stavu božích muk na Hůrce bylo přistoupeno k opravě 

této stavby.  

Vzhledem k těžbě kůrovcového dřeva v Skřipinách v D. Hořicích došlo k rozježdění 

prameniště pitné vody. Zprovoznění tohoto prameniště stálo nemalé úsilí jak techniky tak také občanů 

z Dolních Hořicích. Díky panu Ladislavu Janů, který nám pomohl s pásový bagrem a i s organizací 

ostatních prací, se podařilo přivést vodu zpátky do obce. Zde nás čeká ještě hodně práce na úpravě a 

napojení dalších pramenů. Bylo by vhodné vybudovat další sběrnou jímku a toto napojit na přívodní 

řád do vodojemu. 
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V uplynulém období proběhla v obci instalace dopravního značení.  

Na obci je ještě k dispozici několik popelnic na papír a bioodpad. Zájemci se mohou přihlásit 

na obecním úřadě. 

 

 

 

 

3. Žádosti 

 

Žádost pana ………., z Chotčin o odprodej parcely č. 34 k.ú. Chotčiny cca 10m2 – jedná se o stavební 

parcelu. 

Usnesení: Zastupitelstvo schvaluje odprodej parcely č. 34 k.ú. Chotčiny cca 10m2 

Cena 100 Kč/m2 + 21% DPH + ostatní náklady s prodejem spojené 

Pro: 11  Proti:0  Zdržel: 0 

 

 

Žádost fyzické osoby o odprodej parcely č. 168/4 k.ú. Lejčkov o výměře 654 m2  

Usnesení: Zastupitelstvo schvaluje záměr prodeje parcely č.168/4 k.ú. Lejčkov o výměře 654 m2. 

Pro: 10  Proti:0  Zdržel: 1 

  

 

Žádost fyzických osob o odprodej parcely č. 1192 k.ú. D. Hořice o výměře 10 m2  

Usnesení: Zastupitelstvo schvaluje záměr prodeje parcely č. 1192 k.ú. D. Hořice o výměře 10 m2. 

Pro: 11  Proti:0  Zdržel: 0 

 

 

4. Různé 

 

Starosta předložil zastupitelstvu rozpočtové opatření č. 5 

Usnesení: Zastupitelstvo schvaluje rozpočtové opatření č. 5 

Pro: 11  Proti:0  Zdržel: 0 

 

Starosta seznámil zastupitelstvo s vítáním dětí narozených v roce 2022, kdy finanční dar obce je 

10.000,- Kč. (5000,- Kč bude dodatečně požádáno o proplacení od Jihočeského kraje) 

Usnesení: Zastupitelstvo schvaluje finanční dar ve výši 10.000,- na narozené dítě. 

Pro: 11   Proti: 0    Zdržel: 0 

 

 

Byla projednána zpráva finančního a kontrolního výrobu 

Usnesení: Zastupitelstvo bere na vědomí zprávu finančního a kontrolního výrobu. 

 

 

Hartvíkov – zakoupení nového kontejneru na sklo 

 

 

Oblajovice – úprava chlorování 

 

Vodovod Dolní Hořice – vybudování 2. sběrné jímky 

 

Propadlé kanály na silnici 3. třídy D. Hořice č.p. 4 

 

Internet do obecní budovy v Lejčkově 

 

 

Pořín – v Maďařích nenatýká voda do vodní nádrže 
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Jmenování velitele zásahové jednotky obce.  

Vážení přítomní pan ………., jako dlouholetý velitel zásahové jednotky se rozhodl, že k 31. 7. 2022 

ukončí činnost velitele zásahové jednotky obce Dolní Hořice. Dovolte mi, abych panu ………., 

poděkoval za dlouholetou práci jak velitele zásahové jednotky tak i za veškerou práci, kterou provedl 

pro hasiče v této obci. Zároveň mi dovolte, abych jako malý výraz poděkování předal panu ………., 

ohodnocení a to zlatého Floriana – patrona hasičů. 

 

Starosta jmenoval nového velitele zásahové jednotky: pana ………., a to od 1. 8. 2022 

 

 

 

 

 

 

6. Závěr 

 

Vážení přítomní přiblížil se konec volebního období a je třeba se otočit se zpět a říci co se povedlo a 

co po nás zůstane. Z pohledu času nejen 4 let byly opraveny a zatepleny některé budovy 

v jednotlivých částech obce a vybodováno zázemí pro spolkovou činnost v jednotlivých částech obce. 

V obci máme vybudovány 3 tenisové hřiště, kde se hraje převážně nohejbal. Byla provedena oprava 

hřbitovní zdi v Hartvíkově v nákladu 2 mil. Kč, bylo opraveno mnoho km místních a účelových 

komunikací v nákladu cca 10 mil. Kč. Bylo vysázeno spoustu ovocných stromů v jednotlivých částech 

obce. Na Pořínsku byla prodevena výstavba a oprava božích muk. Na Hůrce byla restaurována boží 

muka SV Starosta v hodnotě 30 tis. Kč, nyní probíhá oprava stavby. V rámci KPÚ byly vybudování 

nové komunikace zejména v Poříně v min. roce v Oblajovicích. Jedna z největších akcí byl chodník 

v Kladrubech a zálivy na autobus v hodnotě 10 mil. Kč. V Chotčinách byl vybudován nový vrt na 

pitnou vodu, který je napojen na vodojem a zásobuje obec pitnou vodou. Rovněž byl vybudován nový 

vrt v Mašovicích, nyní se zpracovává projektová dokumentace na napojení na vodojem. Byl vybaven 

kulturní sál v D. Hořicích, zakoupeno vybavení do hospody a pergoly v D. H. Pergola u KD v D. 

Hořicích se začne stavět v srpnu. V Dolních Hořicích byl vybudován nový přivaděč vody v hodnotě 

500 tis. Kč. Nyní probíhají práce na revitalizaci vodní nádrže v H. Hořících nákladem 3,5 mil Kč bez 

DPH. V Poříně byla největší akcí oprava kulturního domu, která je dominantou Pořína. Ve škole 

v Poříně bylo vybudováno zázemí pro spolkovou činnost. V Prasetíně taktéž probíhá bohatá spolková 

činnost, u rekonstruované budovy se začne s výstavbou pergoly. 

Starosta poděkoval stávajícímu zastupitelstvu za dobrou práci v uplynulém volebním období.  

Místostarosta poděkoval starostovi za odvedenou práci a za jeho působení v čele obce, kdy obec ne 

nezadlužená a je uděláno spoustu práce. 

 


